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Protokół Nr 291/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 12 października 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 

 

O godzinie 08:27 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany  

w porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 7 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na podpisanie aneksu nr 1 

do umowy nr IZM/132/105/2022 z dnia 06.05.2022r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie decyzji w sprawie wystąpienia do Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp.  

z o.o. z propozycją związana z obowiązkiem wniesienia dopłaty do Spółki. 
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4. Wyrażenie zgody na podpisanie Porozumienia dotyczącego powołania Zespołu ds. 

problematyki koncentracji działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim. 

5. Zapoznanie się z Pismem Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 6.10.2022r.  

w sprawie przekazania danych finansowych tj. rachunku zysków i strat oraz bilansu  

i stanu należności i zobowiązań na dzień 31.08.2022r. 

6. Zapoznanie się z pismem Zarządu Komisarycznego Ogólnopolskiego Zawiązku 

Zawodowego Pielęgniarek i Położnych Zakładowej Organizacji Zawodowej przy Szpitalu 

Barlinek Sp. z o.o. w sprawie przekazania pisma do dyrekcji Szpitala. 

7. Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy nr IZM/132/105/2022 z dnia 

06.05.2022r. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Podjęcie decyzji w sprawie wystąpienia do Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. 

z o.o. z propozycją związana z obowiązkiem wniesienia dopłaty do Spółki. (Karta sprawy 

stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że Nadzwyczajne Zgromadzenie 

Wspólników Szpitala Barlinek Sp. z o. o. dnia 7 października 2022 podjęło Uchwałę Nr 

03/10/2022 w przedmiocie zobowiązania wspólników spółki Szpital Barlinek Sp. o. o. do 

wniesienia dopłat, ich wysokości oraz terminu uiszczenia. 

Nałożony został na Powiat obowiązek wniesienia dopłaty w wysokości 675.750,00 zł (250,00 

zł za każdy udział ) w terminie do dnia 31 października 2022r. 

W związku z faktem, iż Powiat Myśliborski udzielił Spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

następujących pożyczek:  

 w dniu 1 października 2018 roku w kwocie 500.000,00 zł; 

 w dniu 11 grudnia 2019 roku w kwocie 300.000,00 zł; 

 w dniu 31 marca 2020 roku w kwocie 300.000,00 zł ; 

 w dniu 1 czerwca 2020 roku w kwocie 300.000,00 zł;  

których termin spłaty upływa dnia 31.12.2022r. proponuje się dopełnienie obowiązku dopłat 

poprzez potrącenie wierzytelności Powiatu wynikającej z Umowy pożyczki z dnia  

1 października 2018 roku oraz Umowy pożyczki z dnia 11 grudnia 2019 roku  

z wierzytelnością wynikającą z Uchwały Nr 03/10/2022 Nadzwyczajnego Zgromadzenia 

Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o. o.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że decyzja jest słuszna i jest to dobry kierunek działania. Zwróciła uwagę, że 

pożyczki zostały zaciągnięte i będą i tak wymagały spłaty. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wystąpieniu do Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek 

Sp. z o.o. z propozycją dotyczącą potrącenia wierzytelności Powiatu wynikających z umów 

pożyczek z dnia 01.10.2018 roku i 11.12.2019 z wierzytelnością wynikającą z uchwały 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników  Spółki Szpitala Barlinek Sp. z o.o. z dnia  

7 października 2022 roku w kwocie 675.750,00 zł.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 4  

Wyrażenie zgody na podpisanie Porozumienia dotyczącego powołania Zespołu ds. 

problematyki koncentracji działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim. (Karta sprawy 

stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przedstawił treść Porozumienia dotyczącego powołania 

Zespołu ds. problematyki koncentracji działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (A. Prill) wstrzymał się 

od głosu. 

 

Ad. 5 

Zapoznanie się z Pismem Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 6.10.2022r.  

w sprawie przekazania danych finansowych tj. rachunku zysków i strat oraz bilansu  

i stanu należności i zobowiązań na dzień 31.08.2022r.  (Pismo stanowi załącznik Nr 4 do 

protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe dane finansowe. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z Pismem Prezesa Spółki Szpitala Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

6.10.2022r. w sprawie przekazania danych finansowych tj. rachunku zysków i strat oraz 

bilansu i stanu należności i zobowiązań na dzień 31.08.2022r. 

 

Ad.6 

Zapoznanie się z pismem Zarządu Komisarycznego Ogólnopolskiego Zawiązku 

Zawodowego Pielęgniarek i Położnych Zakładowej Organizacji Zawodowej przy 

Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. w sprawie przekazania pisma do dyrekcji Szpitala. (Pismo 

stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. Odczytał skład Zarządu Komisarycznego  Ogólnopolskiego 

Zawiązku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych Zakładowej Organizacji Zawodowej przy 

Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. Poinformował, że pismo zawiera apel o zaangażowanie się  

w sprawy finansowe szpitala. Dotyczy to podwyżek dla pracowników. Zauważył, że Szpital 

otrzymał od Gminy Barlinek środki finansowe zgodnie z decyzją podjętą na ostatnim 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy wystąpić do Prezesa Zarządu Spółki o wyjaśnienia sytuacji i odniesienia 

się do zarzutów zawartych w piśmie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wystąpieniu do Prezesa Spółki Barlinek Sp. z o.o.  

w sprawie ustosunkowaniu się do zarzutów zawartych w przedmiotowy piśmie. 



4 
 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy nr IZM/132/105/2022 z dnia 

06.05.2022r.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że w 2021 r. Powiat 

Myśliborski złożył w Zachodniopomorskim Oddziale PFRON w Szczecinie wystąpienie  

w sprawie uczestnictwa samorządu powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania 

różnic między regionami III”. W dniu 25.10.2021 r. pomiędzy PFRON a Powiatem 

Myśliborskim została zawarta umowa nr WRR/000252/16/D. Wystąpienie obejmowało 

projekty planowane do realizacji przez Gminę Myślibórz. 

W dniu 06.05.2022 r. pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą Myślibórz została 

podpisana umowa nr IZM/132/105/2022, zgodnie z którą do 17.10.2022 r. Gmina Myślibórz 

powinna złożyć wniosek o wypłatę dotacji. 

W piśmie znak: ZP.041.1.2021.AWE z dnia 11.10.2022 r. Gmina Myślibórz zwróciła się  

z prośbą o wydłużenie do dnia 18.11.2022 r. terminu wskazanego w § 6 ust. 2 umowy nr 

IZM/132/105/2022. Konieczność wydłużenia terminu na złożenie wniosku o wypłatę dotacji 

wynika z trwających czynności odbiorowych w ramach realizowanych projektów. 

Spowodowana jest również brakiem informacji z PFRON dotyczącej wyrażenia zgody na 

przesunięcie lokalizacji chodnika wykonywanego w ramach projektu pn.: „Likwidacja barier 

architektonicznych utrudniających swobodę ruchu osobom niepełnosprawnym w Szkole 

Podstawowej w Nawrocku poprzez dostosowanie chodnika prowadzącego do budynku”.  

Zachodzi więc konieczność zawarcia aneksu nr 1 do umowy nr IZM/132/105/2022 z dnia 

06.05.2022 r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8  

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz  

Zapytał, czy Powiat Myśliborski otrzymał środki finansowe dotyczące dofinansowania 

Powiatów w kwocie 6 mln zł z udziałów w podatku PIT? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że zawiadomienie, że Powiat otrzyma kwotę 6 mln zł wpłynęło, środki będą 

przekazywane w ratach. Pierwsza rata wpłynęła na konto. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że raty będą wpływały do końca miesiąca grudnia br. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że będziemy się starali zrobić wszystko , aby środki te zostały zatrzymane na 

kolejny rok. Odniósł się do tematu dotyczącego stawek opłat za energię elektryczną  

i obniżeniem stawki za kWh. 
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2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat opublikowanego wpisu przez Burmistrza Dębna na stronie Facebook Gminy 

Dębno pod artykułem dotyczącym zmiany siedziby filii Wydziału Komunikacji. Zwróciła 

uwagę, że przedstawił on niepochlebne informacje na temat Powiatu, niektórych 

mieszkańców Dębna i Starosty. Poprosiła, aby Zarząd powziął w tej sprawie konkretne kroki 

prawne i wystąpienie o zaprzestanie tego typu dezinformacji. 

Odczytała treść wpisu Burmistrza Dębna zauważyła, że nie spotkała się w żadnym  

z samorządów na terenie Powiatu, aby osoba rządząca przekazywała w taki sposób informacje 

dla swoich mieszkańców w zakresie  współpracy z Zarządem i Radą Powiatu. 

Odczytała treść wpisu opublikowanego przez Burmistrza Dębna Grzegorza Kulbickiego. 

(Treść wpisu stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

Przekazała, że nie jest to prywatny wpis na prywatnej stronie i oczekuje podjęcia działań 

wyjaśniających w tej sprawie. Zwróciła uwagę, że w zakresie utworzenia filii Wydziału 

Komunikacji została podpisana konkretna umowa i została zatwierdzona przez Burmistrza 

Dębna, zwróciła uwagę że opłaty z tyt. PIT i CIT są uregulowane przepisami. Przekazała, że 

oczekuje, aby prawnie wyjaśnić tę sytuację, bez podtekstów i insynuacji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że dokonany przez Burmistrza Dębna wpis jest niewłaściwy i musimy zająć 

stanowisko i wezwać Burmistrza do zaprzestania powtarzania nieprawdziwych informacji. 

Odniosła się do treści przedmiotowego wpisu. Zwróciła uwagę, że Powiat wspólnie z Gminą 

realizuje zadania, ale Powiat również wychodzi naprzeciw potrzebom mieszkańców. Zwróciła 

uwagę na koszty jakie Powiat ponosi na utrzymanie filii Wydziału Komunikacji, filii 

Powiatowego Urzędu Pracy, Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Jednostki te nie muszą 

mieć filii zamiejscowych i mogą być skoncentrowane w Myśliborzu. Wówczas mieszkańcy 

będą musieli dojeżdżać. Zauważyła, że poprzez wpis Burmistrz Dębna przekroczył pewne 

granice dobrych obyczajów, tym bardziej, że znajduje się on na oficjalnym profilu Facebook 

Gminy Dębno. Zwróciła uwagę na zapis odnoszący się do zakupu samochodu służbowego, 

który jest kuriozalny. Przekazał, że należy wezwać Burmistrza do zaprzestania takich praktyk. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do tematu dotyczącego funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. 

Zauważył, że już we wcześniejszych latach Dębno chciało mieć u siebie filię Wydziału 

Komunikacji, poprzedni włodarze podpisali porozumienie w tej sprawie. Zaczęła ona 

funkcjonować ku zadowoleniu mieszkańców. Jednak z uwagi na złe warunki lokalowe  

w wyniku prowadzonych negocjacji podjęto decyzję o zmianie siedziby filii. Prace 

remontowe są już ukończone. Ustalono, że Gmina Dębno na swój koszt miała przygotować 

lokal, natomiast Powiat zajmie się wyposażeniem i uruchomieniem filii. Tak naprawdę nic się 

nie zmieniło w funkcjonowaniu filii, jedynie zmianie uległo miejsce w którym się znajduje. 

Gmina Dębno powinna szczycić się tym, że udało się to wykonać. Podobne działania zostały 

przeprowadzone w Barlinku. Zauważył, że mieszkańcy Gminy Dębno i Boleszkowice będą 

zadowoleni z tego miejsca i należy się z tego cieszyć. Przekazał, że nie wie dlaczego został 

dokonany taki wpis ze strony Burmistrza Dębna. Zgodził się, że należy podjąć działania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również wskazał, że wpis jest niepotrzebny. Również godził się, że należy wstąpić z pismem 

do Burmistrza Dębna w tej sprawie. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Ponownie wskazała, że Zarząd Powinien odnieść się do przedmiotowej sprawy. Odniosła się 

do treści wpisu zwróciła uwagę, że został on umieszczony na oficjalnym profilu Gminy 

Dębno. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu postanowił odnieść się do sprawy dotyczącej wpisu Burmistrza Dębna 

Grzegorza Kulbickiego zamieszczonego na oficjalnym profilu społecznościowym Gminy 

Dębno.  

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 8:54 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska  

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz    - Członek Zarządu  ………………….. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

 

Podpis Sekretarza Powiatu:…………………………… 

 

 


